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PROSINEC 2011 
 
 

V tomto svátečním měsíci se v kalendáři nachází jméno Eva. 
Je to biblické symbolické jméno, vycházející z hebrejského Chavvá(h) 
resp. Havvá(h), jehož význam je "živá", přeneseně "životodárná, 
matka života". V naší obci najdeme 12 nositelek tohoto jména a 
jejich svátek připadá na Štědrý den 24. prosince. 

Na druhém místě v oblíbenosti jsou dvě jména. Jméno Lucie, 
kde se jedná se o ženskou podobu mužkého jména Lucius, které má 
základ v latinském slově lux "světlo". Význam jména je tedy "světlá, 
zářící". Svátek slaví 13. prosince a u nás je Lucií celkem 9. 

 Stejné tolik najdeme i nositelů jména Daniel. Základem je 
biblické jméno hebrejského původu Dáníél, které je složeno ze slov 
dán "soudit, rozsoudit" a él "bůh". Jméno je tedy vykládáno jako 
"bůh je můj soudce, mým soudcem je bůh". Svátek připadá na 
17. prosince. 

ReZp 
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U s n e s e n í 

ze 14. zasedání zastupitelstva Obce Černá v Pošumaví ze dne 
21. 11. 2011 

Z a s t u p i t e l s t v o   o b c e : 
A) Schvaluje: 
1. Přidělení bytu 1 + 1 č. p. 21, přidělení bytu 1 + 2 č. p. 36, 

přidělení bytu 1 + 2 Mokrá 5, přidělení bytu 1 + 1 č. p. 36 - dle 
pořadníku. 

2. Aktualizaci Strategické a rozvojové studie obce Černá 
v Pošumaví pro rok 2012.  

3. Zpracovatele „Studie rozvoje obce Černá v Pošumaví“, firmu 
ATELIER 8000 s.r.o., Radniční 7, 370 01 České Budějovice a 
pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

4. Zveřejnění rozpočtu obce na rok 2012, tj. příjmy ve výši 
24 282 730,- Kč, výdaje ve výši 23 473 500,- Kč. 

5. Příkaz starostky k inventarizaci majetku Obce Černá 
v Pošumaví ke dni 31. 12. 2011. 

6. Prodej pozemků p. č. 372/116 o výměře 51 m2 372/117 
o výměře 15 m2 v k. ú. Černá v Pošumaví – Jestřábí (dle GP 
č. 1857 - 44/2011, zpracovaného 1. Geodetickou kanceláří 
s.r.o., Č. Krumlov) p. Kozákovi z Č. K., a to za cenu 400,- Kč/m2 
a náklady s prodejem spojené. 

7. Prodej pozemku p. č. 505/64 o výměře 209 m2 v k. ú. Černá 
v Pošumaví – Radslav (dle GP č. 1924 - 344/2011, 
zpracovaného 1. Geodetickou kanceláří s.r.o., Český Krumlov), 
p. Žižkovi, Č. B., a to za cenu 400,- Kč/m2 a náklady 
s prodejem spojené. 

8. Zpracovatele regulačního plánu na Plochu OV-BR-9A – 
cca 8,2 ha p. L. Borovkovou, Č. K., a pověřuje starostku 
podpisem smlouvy.  

9. Zpracovatele regulačního plánu na Plochu OV-BR-9A – 
cca 8,2 ha Ing. ach Š. Ťukalovou, Č. B., a pověřuje starostku 
podpisem smlouvy. 
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10. Zřízení bezplatného věcného břemene vodovodu a kanalizace 
na pozemcích 367/3, 367/4, 367/5, 367/1. 

11. Jako zpracovatele dotačního programu dětské hřiště u Základní 
školy p. Maděrovou z J., a pověřuje starostku podpisem 
smlouvy. 

12. Zveřejnění záměru odprodat část pozemku p. č. 589/93 v k. ú. 
Černá v Pošumaví – Dolní Vltavice. 

13. Půjčku z fondu rozvoje bydlení pro manžele Peškovi z Č., a to 
ve výši 100 000,- Kč, na dobu 4 let s úrokem 3% p. a.. 

 
zastupitelstvo obce  

 

Vážení spoluobčané, přeji Vám  
krásné prožití vánočních svátků,  

do nového roku hodně zdraví,  
spokojenosti a osobních úspěchů. 

 
 

Irena Pekárková - starostka 
 

Poděkování  

 

Děkuji všem sponzorům – f. GRESTR s.r.o., KASO Smolen, 
TJ Černá, Nemovitosti Lipno a hlavně hasičům, kteří se nám postarali 
o tekuté a teplé občerstvení při rozsvěcení našeho krásného 
vánočního stromu. Dík patří také manželům Rolčíkovým a dětem, 
kteří svými koledami uvedli ADVENT - dobu příprav na Vánoce. 
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Seriál o našich obcích po roce 1945 

Černá v Pošumaví - část 3. 

 

Vážení přátelé, 
především pro naše starší  spoluobčany jsem připravil tuto část 
výběrem z obecních kronik. Celý obsah je uložen na webových 
stránkách obce v sekci Kronika a historie, ale právě starší lidé 
většinou málo ovládají techniku internetu a byli by o tuto část historie 
ochuzeni. 

 
R  o  k     1  9  5  0 
Veřejná obecní knihovna 
 Knihovna byla umístěna v budově MNV na ploše 25 m² a 
obsahovala celkem 376 svazků. Z toho bylo beletrie 237 ks, dále bylo 
56 ks politické, 45 ks zemědělské, 23 ks pro mládež a 15 ks odborné 
literatury. K dispozici bylo i 12 časopisů. Celkem bylo za rok 1950 
zaregistrováno 20 čtenářů, kteří si vypůjčili 47 svazků, převážně 
beletrii.  
Matrika 
Při MNV byl založen matriční obvod, prvním matrikářem byl občan 
Štumpf. 
 
R  o  k     1  9  5  1 
Valná hromada hasičského sboru 
 Dne 19. dubna se konala v hostinci U Fusků valná hromada 
hasičského sboru v Černé na Šumavě, kde byla na programu zpráva 
činovníků, t. j. velitele, jednatele, pokladníka, zbrojmistra a byli přijati 
i noví členové. 
Jména členů hasičského sboru: Jan Rosický, Jaroslav Rosický, Jiří 
Pejša, Oldřich Gregar, Jan Rizák, Jan Vrána, Jan Vácha, Stanislav Med, 
Josef Novák, Bohumil Marek, Jan Strnad, Vladislav Prášek, Anna 
Novotná, Jan Novotný, Vojtěch Čapek, Josef Záškoda, Ludvík Küblbek, 



5 
 

Bedřich Papáček, František Kvasnička, Josef Vačkář, Jaromír Štumpf, 
Josef Macháček a Josef Rozboud. 
 
R  o  k     1  9  5  1 
Státní statek  
1. 1. 1951 vznikl Státní statek sloučením delimitovaných částí statků 
Želnava, Světlík, Frymburk a Český Krumlov s výměrou 6 300 ha. 
Po svém vzniku byl rozčleněn na tyto provozní jednotky: Dolní 
Vltavice, Valtrov, Zvonková, Olšov, Jestřábí, Kovářov, Blatná a Světlík. 
Na podzim r. 1953 převzal Státní statek Černá Jednotné zemědělské 
družstvo Muckov, celou obec Bližná a osady Plánička, Žlábek a Jelm. 
Výměra zemědělské půdy se zvýšila na 8 000 ha. 
V roce 1956 bylo převzato JZD Bližší Lhota a půda bez hospodářů 
v oblasti obce Malšín. 
V roce 1957 bylo převzato JZD Frymburk a provozovna Slupečná. 
Vznikem vodního díla Lipno a předáním Valtrova, Zvonkové a Další 
Lhoty Pastvinářskému sdružení se výměra snížila na 6 662 ha, z toho 
orné půdy bylo 2 987 ha. 
V roce 1959 byl Statek rozdělen na oddělení: Bližná, Muckov, Milná, 
Frymburk, Světlík. V této době patřila k oddělení Bližná i farma Olšov 
a k oddělení Frymburk farmy Blatná a Slupečná. 
K 1. lednu 1960 došlo k delimitaci státních statků na okrese Český 
Krumlov. Statek Černá byl zrušen a majetek rozdělen do tří nových 
statků: hospodářství Bližná a Muckov byla začleněna do nového 
Statku Černá v Pošumaví, hospodářství Bližná bylo znovu rozděleno 
na Bližnou a Olšov. Státní statek Černá převzal pak od bývalého 
Statku Český Krumlov hospodářství Slavkov a Šebanov. Po delimitaci 
měl tedy Státní statek pět hospodářství s výměrou 2 921 ha. 
Dne 1. 9. 1960 převzal Statek JZD Šumava se sídlem v Černé farmy 
Černá a Mokrá a výměra zemědělské půdy se zvýšila na 3 445 ha. 
K 1. 9. 1960 byla tato hospodářství: Bližná, Černá, Muckov, Olšov, 
Slavkov a Šebanov. 
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R  o  k     1  9  5  4 
Akční programový plán Místního národního výboru - 22. dubna 
 V obci je několik bouraček, které svými sutinami hyzdí vzhled 

obce, a proto budou odstraněny a na jejich místo budou 
vysázeny vysokokmenné třešně. Rovněž i po jedné straně 
silnice, kde není elektrické vedení, budou vysázeny třešně, čímž 
obec touto úpravou získá na vzhledu. 

 Bude provedena adaptace kulturního domu, aby se mohla 
častěji uskutečňovat filmová a divadelní představení. 

 Protože tělovýchova nebyla celou řadu let v obci podporována, 
zajistí MNV potřebný pozemek, aby se mohlo vybudovat 
vyhovující hřiště. 

 Školní dětské hřiště a zahrada, která je u frekventované silnice, 
bude ohrazena drátěným plotem a osázena ovocnými stromy a 
keři, které poskytnou dětem chládek a zabrání vnikání prachu 
na hřiště a zahradu. Současně bude zřízen na školní zahradě 
altánek. 

 Do školní budovy bude zaveden vodovod a zřízeny splachovací 
záchody. 

 Budou řádně opravena veřejná světla a místní rozhlas bude 
rozšířen o tři ampliony. 

 Bude opraven obecní vodovod a kašny na návsi tak, aby byl 
zamezen přístup a nedocházelo ke znečišťování; rovněž bude 
dodělána kanalizace. 

 Bude realizován požadavek matek zdejší obce o zřízení poradny 
pro matky a děti přímo v obci. 

 Prodejní místnosti zdejší Jednoty nevyhovují po stránce 
hygienické, bude proto požádáno vedení Jednoty, aby řádně 
opravilo místnosti a podlahy. 

 Ve všech obecních domech je elektrická instalace udělána jen 
povrchově, a proto bude zadělána do zdí. 

 Bude řádně opravena škola v Muckově. 
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Nový Místní národní výbor - 26. května konaná schůze – přítomní: 
Předseda MNV: Ondráček Alois 
Tajemník MNV: Podroužek František 
Členové: Dvořák Josef, Štumpfová Božena, Vácha Václav, Rosický Jan, 
Rizáková Žofie, Maun Karel, Mahr Rudolf, Med Stanislav 
Předseda místní volební komise: Bedřich Papáček 
Člen Okresního národního výboru: František Švamberk 
Dále přizváni: předseda JZD - Josef Bláha, za Státní statek - Jaroslav 
Krákora 
Požární žňové hlídky 
V této době se pravidelně konaly požární žňové hlídky, kdy 
po dvojicích se vždy střídali jednotliví občané v době žní při kontrole 
zajištění požárních předpisů.  
 
R  o  k      1  9  5  5 

 Tajemníkem MNV byl ustanoven Vladimír Hofírek, předsedou 
zůstává Alois Ondráček. 
Celostátní soutěž požárních družstev 
 Dobrovolný požární sbor v Černé přihlásil do celostátní 
soutěže jedno družstvo mužů ve složení: 
Rosický Jan nar. 1919, Stanislav Med nar. 1922, Jiří Pejša nar. 1926, 
Josef Fikar nar. 1928, František Švamberk nar. 1938, Jiří Milner nar. 
1932, Václav Nouza nar. 1932, Emil Parýzek nar. 1925, Gustav Musil 
nar. 1928 a Josef Macháček nar. 1932. 
Zrušení starého a výstavba nového hřbitova 
 21. září se konal výběr stanoviště pro nový hřbitov 
v katastrální obci Černá v Pošumaví, náhradou za zatopený hřbitov 
v Dolní Vltavici. Jelikož hřbitov v této obci bude v důsledku výstavby 
Lipenské přehrady zatopen, je nutno provést exhumaci přibližně 
500 ks hrobů ze hřbitova Dolní Vltavice. V Černé v Pošumaví 
na stávajícím hřbitově však není dostatek místa a tak se uvažuje 
o výstavbě nového hřbitova. Jako nejvhodnější bylo zvoleno místo 
na parc. číslech 763 – 766 a 771, které se nachází jižně od obce 
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ve vzdálenosti cca 1,5 km. Počítá se s tím, že zde budou napříště 
pohřbíváni občané z Černé v Pošumaví, Bližné, Dolní Vltavice, 
Pláničky a Muckova. 
 Pozemek je mírně svažitý, od severu k jihu stupňovitý a okolí 
poskytuje příznivý rámec pro umístění hřbitova. Přírodní podmínky 
vyhovují, budoucí ohraničení z jižní strany však musí být osázeno 
vysokou zelení. 
Pro posouzení půdních podmínek je nutno provést sondy kvůli 
složení a stavu spodní vody. Podle místních znalců není v nejbližším 
okolí žádné prameniště ani studna, která by výstavbou hřbitova byla 
ohrožena. Pro potřeby údržby hřbitova je na pozemku jedna studna, 
která poskytuje dostatek vody, nutno pouze zjistit její nezávadnost. 
Projektem je nutno rovněž vyřešit odvodnění srážkových vod. 
 K pozemku, který je asi 80 m vzdálen od státní silnice, je 
nutno vybudovat příjezdovou komunikaci v šíři asi 3,5 m. V prostoru 
probíhá rovnoběžně se státní silnicí vedení vysokého napětí a tak 
pozemek hřbitova musí být umístěn v odpovídající vzdálenosti 
za tímto vedením. 
 Krajský hygienik upozorňuje, že hloubka spodní vody musí být 
nejméně 2,5 m pod terénem. K umístění není námitek, výstavba 
hřbitova je však vázána na urychlenou exhumaci hrobů v Dolní 
Vltavici a tak by měl být hřbitov hotov do 1. 10. 1956. 
Exhumace 
V úvahu připadá celkem asi 500 hrobů, je nutno provést seznam 
náhrobků s označením letopočtu posledního pohřbu. Exhumace 
započne 1. 10. 1956, začne se nejstaršími hroby, mladší by se dělaly 
v zimním období. Ostatky a části zetlelých rakví je nutno uložiti 
do nové schránky, z hrobu vybrat i vrstvičku země pod ostatky, bývalý 
hrob vydesinfikovat a asi po 3 – 5 dnech zavést čistým materiálem. 
Exhumace se musí provádět ve dne za přítomnosti zdravotníka a 
dozoru krajského hygienického orgánu.  
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Demolice 
Kolem roku 1955 začíná demolice objektů v katastru obce. Jedná se 
o budovy nejenom v souvislosti s výstavbou Lipenské přehrady, ale 
demolice probíhá i u budov, které nejsou využívány pro zemědělskou 
nebo jinou činnost, a v dalším období především o objekty v blízkosti 
státní hranice. 
Demolice postihly i hospodářské objekty u jednotlivých domů, aby 
byla zajištěna postupná úprava obce. Na mnoha místech 
po demolovaných domech byly pak v 60. a 70. létech postaveny nové 
domy. 
 Při demolicích zanikly některé celé osady i samoty jako 
Hubenov, Slavkovice, Lhota, Vyžbohy a další. Podle údajů z kronik 
zaniklo nebo bylo částečně demolováno celkem 14 obcí v katastru 
obce Černá v Pošumaví, kde v roce 1930 žilo 2 107 obyvatel. 
 

Pokračování příště    -    píše   František Záhora 
 
 
 

Společenská rubrika 

 

 
V  prosinci svá výročí oslaví paní Růžena 

Hlávková, Anna Frischová, Věra Skácelová, Naděžda 
Valnohová a pánové Vlastimil Pekárek, Stanislav 
Tesař, Jiří Puritscher a Pavel Molák. 

 
Jubilantům přejeme vše nejlepší, hodně štěstí, 
zdraví a pohody v osobním životě. 

 

 
 

Za SPOZ Věra Daňová 
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Zprávy z fotbalu – ohlédnutí 

za podzimem 2011 

V létě se nám poprvé v historii fotbalu v Černé podařilo 
postoupit do vyšší soutěže. Základní cíl pro tuto sezonu byl tudíž zcela 
jasný – nesestoupit. Po polovině odehraných zápasů můžeme být 
z tohoto pohledu spokojeni. Nacházíme se na sedmém místě (3 výhry, 
2 remízy, 6 proher) a na poslední Benešov máme značný náskok 8 
bodů. Přesto jsme měli ve skrytu duše očekávání podstatně vyšší. 
Zejména v prvních třech zápasech jsme platili až příliš krutou 
nováčkovskou daň. Ještě jsme se ani nerozkoukali a už jsme prohrávali. 
Poločasové výsledky z těchto utkání mluví za vše (0:3 ve Zlaté Koruně, 
0:3 s Přídolím a 0:2 v Nové Vsi). Pouze poslední zápas v Nové Vsi jsme 
dokázali ještě zdramatizovat a vydolovat alespoň „bodík“ za remízu 
3:3. V následujících dvou utkáních jsme naštěstí začali hrát náš vlastní 
fotbal a se soupeřem si bez problémů poradili (6:2 s Frymburkem a 9:1 
v Benešově). Zbytek sezony byl jako na houpačce. Téměř pravidelně se 
střídaly lepší výkony s těmi horšími a tak sedmé místo je poměrně 
dobrým zrcadlem naší kolísavé formy v průběhu celého podzimu. 
Nejvíce nás mrzí zápas v Soběnově, který jsme jasně vyhrávali 5:2. Díky 
nepochopitelným individuálním chybám a špatnému přístupu celého 
týmu jsme ho však nezvládli a nakonec jsme si odváželi jen bod 
za remízu 5:5. Naopak velkým příslibem do jarní části bylo poslední 
utkání se Světlíkem. V tomto zápase jsme i v deseti lidech zvládli otočit 
nepříznivý vývoj a soupeře jsme v druhém poločase jednoznačně 
přehráli 5:1. 
Nyní nás čeká neoblíbená zimní příprava. Pravděpodobně vyrazíme i 
na kondiční soustředění, které se minulý rok velmi osvědčilo. Také jsou 
na spadnutí přestupy 2–3 hráčů, kteří by nám mohli výrazně pomoci.  
Do jarní části sezony budeme vstupovat s tím, že chceme napravit 
chyby z podzimu, uhrát více bodů a vybudovat silný základ pro 
nadcházející sezónu. V ní se již budeme snažit atakovat přední pozice, a 
kdo ví, kam až můžeme dojít. Potenciál našeho kádru je veliký.  
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Výsledky:  
SK Z. Koruna – TJ Černá 3:2 (3:0)  
TJ Černá – So Přídolí A 2:7 (0:3)  
FK N. Ves-Brloh B – TJ Černá 3:3 (2:0)  
TJ Černá – FC Frymburk B 6:2 (2:1)  
So Benešov – TJ Černá 1:9 (1:3)  
FK D. Dvořiště A – TJ Černá 3:0 (2:0)  
TJ Černá – So Kájov 1:3 (0:2)  
So Soběnov – TJ Černá 5:5 (2:3)  
TJ Černá – Hr Malonty 2:4 (1:2)  
FC Vltava A – TJ Černá 5:0 (1:0)  
TJ Černá – Dy Světlík 5:1 (0:1)  

za tým TJ Černá v Pošumaví Josef Černý 
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Výprava skautů na jinřichohradecko 

 

 
 

O podzimních prázdninách jsme se vypravili na třídenní 
výpravu do Jindřichova Hradce s návštěvou keramické dílny 
v Děbolíně. 
V pátek 28. 10. 2011 jsme vyrazili vlakem do Jindřichova Hradce, kde 
jsme se ubytovali. Po vybalení jsme si vzali svačinu a vrátili se zpět na 
nádraží, kde jsme nasedli do vláčku úzkorozchodné železnice (JHMD) 
a dojeli do stanice Nová Bystřice. Cesta ubíhala velmi pomalu, 
protože vláček jede nejvíce 50 km/h. V Nové Bystřici jsme si prohlédli 
náměstí a vydali jsme se na zpáteční cestu do J. Hradce. Při zpáteční 
cestě jsme zastavili na zastávce Kaproun, kde má pomník Jára 
Cimrman. 
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Ve večerních hodinách jsme dorazili zpět na ubytovnu, kde jsme se 
navečeřeli a šli spát. 
Ráno po snídani jsme se vydali do keramické dílny v Děbolíně. 
V loňském roce jsme tuto dílnu již navštívili, a protože se zde dětem 
velice líbilo, navštívili jsme ji po roce znovu. V této dílně se děti celý 
den zabaví malováním na keramiku, hedvábí, výrobou náramků 
z korálků, náušnic a jiných dekorativních předmětů podle vlastní 
fantazie. 
 
V odpoledních hodinách jsme se vrátili zpět do Jindřichova Hradce, 
kde jsme se po obědě vydali na prohlídku města. Navštívili jsme 15tý 
poledník a procházkou kolem rybníka Vajgar jsme došli zpět 
na ubytovnu, kde jsme povečeřeli a unaveni šli spát. 
Ráno jsme se vypravili na zpáteční cestu k domovu. 
Tato výprava děti naučila, jak se o sebe postarat bez rodičů. 

 
Za družinu Berušky Bobík 

 



14 
 

 

 

 

 

Zprávy ze školy 

 

Tento školní rok žáci každý měsíc zpracovávají projekt "Koloběh vody". 
V měsíci listopadu jsme se učili o řekách ČR, vyhledávali jsme je 
na mapách a povídali si, kudy a kam tečou. Toto povídání jsme 
zakončili skupinovým doplňováním názvů řek do slepých map. Kromě 
tohoto projektu spolupracujeme také s NP Šumava a zúčastnili jsme se 
přírodovědné soutěže. Příští měsíc budeme zkoumat jednotlivá 
skupenství vody. 

Mgr. Rokosová Michaela 
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Betlémské světlo 2011 

Betlémské světlo je novodobý symbol 
Vánoc, který cestuje každoročně až z Betléma a 
dostává se do všech domácností v Evropě. 
Myšlenka šíření předvánočního pokoje a míru 
vznikla v Rakousku, odkud se rozšířila 
do pětadvaceti zemí světa. Tak byla založena 
novodobá vánoční tradice, která letos slaví své 
dvacáté čtvrté výročí. Úplně poprvé plamínek 
přicestoval v roce 1986 letadlem do Lince, kde se 
stal součástí vánoční sbírky rakouského rozhlasu a 
televize na pomoc postiženým dětem. K nám se 
Betlémské světlo dostalo po pádu čtyřicetileté komunistické vlády a 
v rukou exilových skautů putovalo v prosinci 1989 až pod sochu 
sv. Václava v Praze. 

Pro skauty je Betlémské světlo symbolem míru a přátelství. 
Vlakem ho rozvážejí po republice, aby se dostal do co nejvíce 
domácností. 

Letos bude Betlémské světlo předáno delegaci brněnských 
skautů v sobotu 10. prosince 2011 ve Vídni při slavnostní ekumenické 
bohoslužbě v chrámu Zur Heiligen Familie. Následný rozvoz vlaky 
z Brna po celé České republice se uskuteční v sobotu 17. prosince 
2011. V tento den jej skauti místní družiny Berušky přivezou i do Černé 
v Pošumaví. 

Naše skautská družina Berušky zakončí i letos rok roznášením 
Betlémského světla dne 23. prosince 2011 od 15 hodin. Již tradičně 
budou v obchodě Jednoty, na obecním úřadě a na poště připraveny 
krabičky pro Vaše adresy, na které Vám velice rádi symbol vánoc – 
Betlémské světlo - doneseme. 

„Lid, který chodí v temnotách, uvidí velké světlo…“ (Iz 9, 1) 
Bobík 
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Podzimní práce v Černé v Pošumaví 

 

S blížící se zimou mají plné ruce práce i zaměstnanci 
provozovatele místní vodohospodářské sítě, společnosti ČEVAK a.s.. 
V Černé v Pošumaví právě skončilo hubení myší a potkanů. Deratizaci 
tu ČEVAK zabezpečuje prostřednictvím specializované firmy už pátým 
rokem, vždy na jaře a na podzim. 
„Odborníci návnady položili do kanalizačních šachet na předem 
vytipovaná místa a s odstupem času také kontrolovali úbytek 
hlodavců,“ řekl vedoucí provozního střediska Lipensko Miloslav 
Procházka. 
Pravidelnou údržbu už má za sebou i místní vodojem. „Postupně jsme 
ho vypustili, vyčistili tlakovou vodou, zbavili drobných nečistot a 
vydezinfikovali. Práce trvaly několik hodin a lidé je vůbec 
nezaznamenali. Dodávku pitné vody jsme zajistili z jiných zdrojů,“ 
popsal p. Procházka. 

Čevak a.s. 
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ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLKY 
 

 V úterý 1. 11. jsme navštívili ve Frymburku bazén a solnou 
jeskyni. Děti se dosyta vydováděly na klouzačce a odreagovaly 
ve vířivce. Výrazně také vzrostl počet těch odvážlivců, kteří 
sjíždějí tobogán úplně sami. V solné jeskyni pak měly možnost 
pohrát si s hračkami jako na pískovišti, nebo volně odpočívat 
na lehátkách. Pan L. Pešek nám opět poskytl dopravu zdarma. 
 

 Ve čtvrtek nás a naše kamarády ze školy potěšilo divadlo 
ZVONEČEK s pohádkou „Sůl nad zlato“. Jako při každém jejich 
představení zažily děti opět spoustu legrace a zábavy. 
 

 V pátek 11. 11. jsme netrpělivě vyhlíželi Martina na bílém koni. 
Sněhu jsme se nedočkali, ale večerní Slavnost svatého Martina 
nás všechny potěšila. Na lampionový průvod přišla spousta lidí, 
někteří přinesli i martinské rohlíčky a jiné dobroty. Děti na úvod 
vyprávěly příběh a zazpívaly písničku o Martinovi. Následoval 
tolik očekávaný průvod s lampionky. Ten nás dovedl na krásně 
osvícenou zahradu, kde děti úspěšně našly poklad. Pak měli 
všichni možnost něco si přát při vypouštění balónku štěstí. Pan 
L. Škabroud zajistil tekutiny na zahřátí, které každý v tomto 
mrazivém počasí uvítal. Děti řádně využily možnost prozkoumat 
zahradu téměř ve tmě a dospělí zase příležitost ke společnému 
setkání a popovídání si.  
 

 V pátek 25. 11. jsme ve školce uspořádali „Baby-bazar“. 
V nabídce bylo opravdu mnoho pěkného oblečení, hraček i 
sportovních potřeb doslova za pár korun. Jen je velká škoda, že 
možnost levného nákupu využilo málo lidí. 
 

 Děkujeme Noře Pajpachové, která věnovala školce svou 
odměnu za vytvoření webových stránek pro ZŠ v plné výši jako 
sponzorský dar, a to 1 700,- Kč.  
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 Za sponzorský dar ve výši 2 000,- Kč děkujeme také firmě 
GRESTR s.r.o.. Peníze budou využity na nákup mikulášské 
nadílky. 

Kolektiv MŠ 

Váţení spoluobčané 

Chtěli bychom v Černé v Pošumaví obnovit 
Masopust a hledáme dobrovolníky a zájemce. 
Máte-li zájem o spolupráci a účast tak se 
dostavte prosím na OBECNÍ ÚŘAD dne 
11. 12. 2011 v 16:30 hodin.  

Předem děkujeme a doufáme, že se s chutí 
zapojíte! 
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Seznamovací den se snowkitingem  

 

Vážení příznivci zimních sportů, rodiče dětí! 
 

Snowkiting jste již jistě na Lipně 
zaznamenali. Je to poměrně nový 
druh zábavy, kde na lyžích či 
snowboardu brázdíte zasněžené 
Lipno či kopce za pomoci 
vzdušného draka – kitu.  
 

Podařilo se nám najít ochotné 
trenéry – pana Petra Beneše a 
Veroniku Hrabalovou, kteří by 
věnovali bezplatně svůj čas a 
lektorské zkušenosti místním 
zájemcům  
 

Až budou vhodné sněhové a 
větrné podmínky (v prosinci či 
lednu), uspořádáme pro všechny 
zájemce „Den otevřených dveří“, 
neboli možnost vyzkoušet si zdarma tento krásný sport. 
 

Pokud vás tato možnost láká, prosím zavolejte na tel. 775 563 740 a 
nechte na sebe kontakt. O termínu budete informováni s předstihem 
2-3 dny právě na základě svého registračního telefonátu či SMS.  
 

Je zde i možnost založit zájmový kroužek pro děti ve věku 7-15 let 
z Černé a přilehlých osad, zaměřený na následující sporty: lyžování, 
snowboarding, sporty spojené s ovládáním draka: snowkiting a 
landkiting, mimo zimní období také tenis. Máme již předjednanou 
slevu 50% na celosezónní půjčení veškerého zimního vybavení! 

Bližší informace budou k dispozici na seznamovacím dnu. 
Jakub Suchánek 



21 
 

Pozvánka  

 

Zveme všechny občany na vánoční koncert  
pěveckého sboru z Horní Plané 

MUSICA VIVA 
dne: 30. 12. 2011 v 18:00 hodin 

do kostela Neposkvrněného početí Panny Marie 
Černá v Pošumaví 

 

 

 

LIPNO CARD 

 
Společnost LIPENSKO připravila pro občany trvale žijící v obcích 

Svazku Lipenských obcí, tedy i pro občany naší obce, kartu LIPNO CARD 
pro období 12/2011 – 03/2012 zcela zdarma. Díky kartě mohou občané 
využívat veškeré služby Skiareálu Lipno se slevou (skipasy, půjčovny, 
lyžařské školy, Aquaworld Lipno atd.), slevu lze rovněž čerpat i 
na doplňkové služby, jako jsou indoorové sporty, restaurace, turistické 
atraktivity apod. S kartou lze čerpat slevy na cca 40 služeb v celkové 
výši více než 4 000 Kč. Veškeré informace o tomto projektu jsou 
k dispozici na www.lipnocard.cz.  

 

Karta bude vydávána v prostorách obecního úřadu  počínaje 
1. prosincem 2011, a to po předložení občanského průkazu a oproti 
vyplnění žádosti o kartu. Děti do 15 let věku si mohou kartu 
vyzvednout v doprovodu rodičů, kteří musejí prokázat totožnost dítěte. 
 

 Irena Pekárková 

http://www.lipnocard.cz/
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Vítání nových občánků: 

  

 Dne 12. listopadu 2011 proběhlo vítání nových občánků Černé 
v Pošumaví.  

 Slavnostně byly přivítány tyto děti:  
 1. Martin Sivák 
 2. Aneta Kaprálová 
 3. Veronika Zimková 
 4. Daniel Čurda 
 5. Tomáš Thon 

 Za SPOZ Věra Daňová 

 

Pozvánka na adventní koncert 

 

Frymburský pěvecký sbor Harmonie 
vás všechny srdečně zve na svůj 

ADVENTNÍ KONCERT 
který se koná v sobotu 17. 12. v 16 hodin 

v kostele Neposkvrněného početí Panny Marie. 
Na vaši návštěvu se těší členky sboru a 

vedoucí souboru manželé Rolčíkovi. 
 

Tradiční adventní koncert ţáků 

 

pobočky 1. soukromé ZUŠ Č. Budějovice 
se koná ve čtvrtek 22. 12. v 17 hodin 

v obřadní síni obecního úřadu v Černé Pošumaví. 
Žáci a učitelé manželé Rolčíkovi vás  

srdečně zvou na své vystoupení. 
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Vánoční bohoslužby farního obvodu Světlík, 
Frymburk, Černá v Pošumaví, Horní Planá a Hořice 
na Šumavě 
 

vánoce 2011 

 Světlík Frymburk Horní 
Planá 

Černá Hořice 

24.12. 
– so 

24.00 21.00 16.00  21.00 - 
koledy 

25.12. 
– ne 

11.30 10.00 11.30 18.00 16.00 

26.12. - 
po 

10.00     

 
Silvestr - Nový rok 2012 

 Světlík Frymburk Horní 
Planá 

Černá Hořice 

31.12. - 
so 

   17.00 15.30 

1.1. - 
ne 

11.30 10.00 11.30   

 
Všem obyvatelům těchto farností a celého okolí, jako i všem 
návštěvníkům a rekreantům přeji pokojné, radostné a milostiplné 
prožití svátků Narození našeho Spasitele a plnost Jeho požehnání 
v Novém roce 2012. 
 

P.Ivan Marek Záleha, O.Præm. 
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Dotace na rozvoj obce 

 
Fondy Evropské unie disponují operačními programy, jejichž součástí 
je i strukturální fond životního prostředí. S jeho pomocí získala obec 
Černá v Pošumaví dotace ve formě finančních prostředků pro rozvoj 
obce: 

- úprava veřejného prostranství v oblasti cyklostezky Černá 

v Pošumaví směr Muckov - zde byla vysazena okrasná zeleň – 

celkové náklady 95 412,- Kč /z toho dotace činila 76 338,- Kč/. 

Další operační program, jehož dotační prostředky získala obec, jsou 
příspěvky na infrastrukturu pro poskytování vzdělávacích služeb, 
zájmových a volnočasových aktivit a regeneraci bytových domů. 

- Základní škola v obci tak byla vybavena interaktivní tabulí 

ve výši 269 574,- Kč. 

- Dětské hřiště mateřské školy pak doplnil nový, dětmi velmi 

vyhledávaný prvek v podobě prolézací lodě – cena tohoto 

herního prvku činila 304 894,- Kč – část ve výši 150 000,- Kč byla 

hrazena právě z dotačních prostředků. 

- Na zateplení domu č. 21 byla poskytnuta dotace ve výši 

1 242 964,- Kč – celková oprava stála 2 248 384,- Kč. 

- Rekonstrukce veřejného osvětlení –  poskytnutá dotace 

70 000,- Kč. 

Jihočeský kraj přispěl dotací ve výši 50 000,- Kč na zakoupení stroje 
na úpravu ledové plochy. Tím se zvýšila efektivnost obce v oblasti 
zážitkové turistiky. Cena stroje byla 83 924,- Kč. 
Dalším příspěvkem pro oblast turistiky byla dotace 30 000,- Kč na akci 
„Kulturní léto“. 
Sboru dobrovolných hasičů obce byla udělena dotace na opravu 
hasičského vozu CAS 25 Š 706 ve výši 45 000,- Kč. Dalšími 20 000,- Kč 
přispěli sami hasiči. Celková částka oprav činila 247 800,- Kč. 

Irena Pekárková 



25 
 

Zveme všechny občany na: 
MAŠKARNÍ MIKULÁŠSKOU ZÁBAVU DNE 3. 12. 2011 
- k tanci a poslechu hrají PAPOUŠKOVO SIROTCI 
- soutěž o nejhezčí tři masky 
Začátek zábavy: 20:00 hod. v hotelové restauraci 
Vstupné:  v masce 100 Kč 
   bez masky 150 Kč 

CUKROVÍ 
BĚHEM PROSINCE SI MŮŽETE V HOTELOVÉ CUKRÁRNĚ ZAKOUPIT 
VÁNOČNÍ CUKROVÍ! 
 
TIP na dárek k Vánocům: WELLNESS DÁRKOVÝ POUKAZ 
Prodejní místo a bližší informace Vám poskytne Wellness recepce.  
Tel.: +420 380 300 330, e-mail: info.wellness@hotelfrymburk.cz 
 
ZIMNÍ PROVOZ BAZÉNU, WELLNESS A SAUN OD 15. 12. 2011 - 3. 4. 
2012 
BAZÉN - 07:00 - 21:00 
SAUNA - 14:00 - 22:00 /V PŘÍPADĚ 4 OSOB OTEVÍRACÍ DOBA IHNED/ 
WELLNESS - 10:00 - 22:00 HOD 
VÁNOCE 24. 12. 2011 
BAZÉN - 07:00 - 16:00 HOD 
SAUNA - 10:00 - 16:00 HOD 
WELLNESS - 10:00 - 14:00 HOD 
SILVESTR 31. 12. 2011 
BAZÉN - 7:00 - 20:00 HOD 
SAUNA - 10:00 - 20.00 HOD 
WELLNESS - 10:00 - 16:00 HOD 
NOVÝ ROK 1. 1. 2012 
OTEVÍRACÍ DOBA: VŠE OD 14:00 HOD 
Kontakt: tel.: 380 735 208, info@hotelfrymburk.cz, www.hotelfrymburk.cz 

mailto:info.wellness@hotelfrymburk.cz
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Vojenský újezd Boletice na Šumavě 

jako úloţiště vyhořelého jaderného 

paliva – ne děkujeme!! 

 
Správa úložišť radioaktivního odpadu hledá místo pro budoucí 

hlubinné úložiště vyhořelého paliva. Vytipovaných lokalit je hned 
několik. Tři se nacházejí na Českomoravské vrchovině, další je na 
Táborsku, Klatovsku a poblíž Rakovníka. Nově jsou ve hře i vojenské 
újezdy Boletice na Šumavě a Hradiště v Doupovských vrších. 
Vyhořelé palivo z jaderných reaktorů je vysoce reaktivní a v tom 
spočívá jeho nebezpečí. Obsahuje procentuelní podíl uranu, plutonia 
a radioaktivní izotopy.  
Vyhořelé palivo nelze zlikvidovat. Zatím jedinou možností, jak 
zabránit hrozbě, je hlubinné uložení vyhořelého paliva. 
Výběru vhodného místa pro úložiště předchází pečlivé zkoumání. Je 
třeba volit takové místo, kde nehrozí zemětřesení s rozsáhlým 
posuvem horniny. Dále se musí vyloučit průnik podzemní vody 
do úložišť. Toto bezpečnostní hledisko musí platit po dobu stovek 
tisíc let.  
Není ale jisté, zda podmínky v úložišti zůstanou po tak dlouhý časový 
horizont stabilní. 
Navíc se musí zabránit možným útokům či zneužití. 
Zatím neexistuje varianta zpracování jaderného odpadu, která by 
odstranila potřebu ukládání. Jediným smysluplným řešením je tedy 
neprovozovat jadernou energetiku do té doby, dokud nebudeme 
znát řešení. Pokud se tak nestane, zanecháme našim potomkům a 
dalším generacím vysoce nebezpečné dědictví.  

Eva Brunerová 
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Výstava kronik 

 

Ve dnech 28. října a 31. října byla uspořádána v zasedací síni Obecního 
úřadu výstava všech zpracovaných kronik a ostatního historického 
materiálu. První den navštívil výstavu i redaktor Českokrumlovského 
deníku a hned následující den vyšla tato reportáž:  
O založení republiky ani slovo 
ZDENĚK ZAJÍČEK, redaktor Českokrumlovského deníku 
V kronikách obcí, které se psaly jak v Černé, tak na Bližné nebo dnes už 
prakticky neexistující Dolní Vltavici, se o roce 1918 píše mnohé. Jaké 
bylo kdy počasí, kdo se narodil, kdo zemřel a podobně. Ale o tom, že 
od konce října tyto obce patřily už do nového státu, o tom není 
na stránkách kronik ani zmínka. „Až teprve v roce 1919 se v nich 
objevují texty o tom, jak Československá okupační vojska obsadila 
zdejší území,“ řekl v pátek kronikář Černé v Pošumaví František Záhora, 
v tu chvíli také autor speciální výstavy, která se konala právě na státní 
svátek v zasedací místnosti zdejšího obecního úřadu. 
 Pokud někomu připadá slovní obrat okupační vojsko nepatřičný, pak je 
nutno dodat, že celé pohraničí bývalo vlastně německé. A ani Český 
Krumlov vlastně tou dobou nebyl Český. Někteří Němci tak vznik 
samostatného státu jako okupaci vnímali. Přesto se ale poté na čas 
vztahy s Čechy většinou urovnaly. 
„Až teprve v roce 1937 jsem našel v jedné kronice rámeček o tom, že 
zemřel prezident osvoboditel T. G. Masaryk,“ shrnul František Záhora 
k tématu. 
Jednodenní výstava historických materiálů, kronik, spisů a dobových 
fotografií ukázala však nejen prvorepublikové časy, ale i dobu 
poválečnou, dobu prvomájových průvodů a kolektivizace. Například 
fotografii prvního traktoru, který si pořídilo zdejší zemědělské družstvo. 
Výstava původně plánovaná pouze na pátek, byla pak prodloužena i 
na pondělí, kdy se dostavily děti z naší základní školy. Celkově však byla 
účast občanů přece jenom slabší než se očekávalo, přestože bylo 
k vidění mnoho materiálu, zejména dobové fotografie. Poněkud mě 
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mrzí, že kromě starostky obce a pedagožek paní Daňové a paní 
Rokosové se nedostavil žádný jiný zastupitel obce. 

František Záhora 
 

  
 

  
 

Děkuji našemu kronikáři p. Záhorovi za uspořádání výstavky kronik, byl 
to zase trochu jiný pohled na naší historii i s fotografiemi.  
 

Irena Pekárková 
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SDRUŢENÍ PRO OCHRANU A 

ROZVOJ KULTURNÍHO 

DĚDICTVÍ ČR 

The Association for the Coservation and Development of 
the Cultural Heritage in the Czech Republic 

Karolíny Světlé 5, 110 00 Praha 1, Tel.: +420 371 595 
624; GSM: +420 777 183 077, +420 737 939 104, +420 736 181 289 

prezidium@asorkd.cz; www.asorkd.cz; www.zachrante-lazne-
kyselka.cz/ 

Poděkování občanům za podporu petice 
Vážení občané Černé v Pošumaví, jménem památkové asociace 
ASORKD Vám vyjadřuji upřímné poděkování za podporu petice 
za záchranu lázní Kyselka, které nechal na konci 19. století vystavět 
karlovarský rodák, mecenáš a příkladný podnikatel Heinrich Mattoni. 
Ač se o tom nahlas nemluví, stejně jako další stovky památek, i lázně 
Kyselka nejsou obětí přehlíživosti a nezájmu komunistického režimu, 
ale jsou obětí režimu současného. Nešťastný způsob privatizace se 
dotkl nejen našeho průmyslu, ale i architektonického dědictví. 
Komerčně velmi atraktivní stáčírna minerální vody byla zprivatizována 
a získali ji Italové žijící ve Švýcarsku. Lázně, které však byly se stáčírnou 
historicky spojeny a ze zisků z prodeje i financovány, šly z jedněch 
podvodnických rukou do druhých. Nyní se nacházíme v situaci, kdy 
historické budovy, které byly společně se stáčírnou zprivatizovány, a 
které dnes vlastní Karlovarské minerální vody, a.s. (Mattoni, Magnesia, 
Aquilla atd.) jsou stejně zdevastované, jako většina lázeňských domů. 
Dvacet let nechala rodina Pasqualle devastovat kulturní dědictví 
tohoto národa, dvacet let se stát díval na to, jak se lázně lidem ztrácí 
před očima. Na začátku listopadu tohoto roku však došlo k posunu, 
kterému by ještě před pár měsíci věřil málokdo. Část tzv. Ottovy 
kolonády je provizorně zastřešována a připravována tak 
na nadcházející zimu. Trpkou skutečností je fakt, že opravu neplatí 
majitelé mající na účtech miliony, ale my, daňoví poplatníci. Náklady 
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na zastřešení uhradilo Ministerstvo kultury ze svého havarijního fondu. 
Karlovarské minerální vody měly za rok 2010 čistý zisk 280 milionů 
korun. Prameny, ze kterých vodu prodávají, však nejsou jejich. Je to 
surovinové bohatství tohoto státu, tedy naše. A my jim je pronajímáme 
za necelých 6 milionů korun ročně, jak zjistil týdeník Euro! Tuto 
nešťastnou kauzu, kterou po dvaceti letech čeká velmi brzy rozuzlení, 
lze shrnout dvěma větami. Tento stát dává za hubičku národní přírodní 
bohatství Italům, kterým tato zem nestojí ani za to, aby zde měli trvalé 
bydliště, a zároveň mlčky přihlíží, jak nám ti samí lidé ničí národní 
kulturní dědictví, které přežilo dvě světové války i čtyřicetiletou vládu 
komunistů. Pikantní na celé věci je to, že minulý režim počítal s tím, že 
v roce 1990 dětské lázně v Kyselce zmodernizuje. K tomu však, jak 
víme, již nedošlo. Skutečnost, že více jak tři stovky občanů vaší obce 
podepsalo petici za záchranu lázní Kyselka dokládá, že jejich záchrana 
není jen místní záležitostí, ale že kulturní dědictví je nás všech a 
musíme jej aktivně chránit. Dokladem toho jsou podpisy nejen z celé 
republiky a ze Slovenska, ale i z Německa, Francie, Velké Británie, 
Belgie, USA, Kanady, Austrálie a dokonce i ze zemí Jižní Ameriky. K 
20. listopadu 2011 podepsalo petici www.zachrante-lazne-kyselka.cz 
15 193 občanů! Díky vám je dnes uvedené číslo o 300 podpisů vyšší. 
Poděkování za pomoc při sbírání podpisů ve Vaší obci patří paní 
Marcele Koutné, která v Kyselce strávila velký kus svého života. 
 

Pavel P. Ries 
prezident ASORKD 

 

Vánoční stromky  

  

Zájemci o vánoční stromky se mohou přihlásit na obecním úřadě 
u paní Haberlandové do 15. 12. 2011. 
  

 Irena Pekárková 
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Nejpohodlnější rodinné lyžování 
v Čechách 

Novinky Skiareálu Lipno pro zimní sezónu 
2011/2012 

Skiareál Lipno prošel během posledních let rozsáhlou modernizací, a proto 
nyní nabízí lyžařům opravdový komfort. Každý rok zároveň pro své 
návštěvníky přináší řadu novinek a zlepšení, které mají zimní dovolenou 
udělat příjemnější, rozmanitější, komfortnější a zábavnější. 

 Exkluzivní slevy s LIPNO CARD – nabízíme zajímavé slevy 
pro držitele LIPNO CARD na všechny služby Skiareálu Lipno a další 
zajímavé služby na Lipensku, v Českých Budějovicích a Českém 
Krumlově 

 Nové výukové hřiště Skischool Lipno Park — postavili jsme pro vás 
výukové hřiště určené pouze pro lyžařskou školu Skischool Lipno, 
které je společně s Foxparkem největší výukovou plochou v České 
republice 

 Časové skipasy – umožňujeme vám naplánovat si lyžování na míru 

 Nová skicrossová dráha – vybudovali jsme pro vás zábavnou dráhu, 
kde si užijí děti i dospělí 

 Nové rodinné jízdné – rozšířili jsme pro vás nabídku výhodných 
služeb pro celou rodinu 

 Sleva pro studenty až do věku 26 let – zvýšili jsme pro vás věkovou 
hranici zlevněného jízdného 

 Půjčovna a prodejna lyžařského vybavení Intersport přímo v areálu – 
otevřeli jsme pro vás novou půjčovnu včetně obchodu se sportovním 
vybavením 

 Výhodné balíčky lyžařské školy a INTERSPORT Rent s LIPNO CARD 
– připravili jsme pro vás komplexní nabídku služeb s jedinečnou 25% 
slevou na skipas 

 Pohádkové Česko ŠKODA AUTO nově na Lipně  

Lipno Servis s.r.o. 
Lipno nad Vltavou 307 

382 78 Lipno nad Vltavou 
Czech Republic 

www.skiareallipno.cz 

http://www.skiareallipno.cz/
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www.nemovitostilipno.cz 
 

Nákup, prodej nemovitostí 

Zajišťujeme právní servis, hypotéky, výkup 

nemovitostí s dluhem 

Spolupracujeme s předními RK, developery a 

investory v CZ, AT, NL 

Poptáváme pro soukromého zemědělce - 

zemědělskou i jinou půdu, restituční nároky. 

S možnou platbou ihned! 

!!! Ihned vykoupíme chatu přímo u břehu 

Lipenské přehrady za Vaši cenu!!! 

Kontakt: tel. 720 101 603 p. Cnota 

e-mail: aaanemovitosti@centrum.cz 

 

Občanský průkaz nově  

 
Od 1. 12. 2011 již nebude možné žádat o vydání občanského 

průkazu v Horní Plané, ale pouze v Českém Krumlově. Nový průkaz bude 
elektronický. Už se nebude zapisovat rodné číslo, trvalý pobyt, rodné 
příjmení a rodinný stav. Současné občanské průkazy zůstávají v platnosti 
po celou dobu, která je na nich vyznačena. 

 
Irena Pekárková 

 

Oznámení redakce 

 Redakce oznamuje, že příspěvky můžete posílat 

elektronickou poštou na adresu podatelna@cernavposumavi.cz, 

nebo je předat v písemné podobě na Obecním úřadě. Uzávěrka 

Zpravodaje na měsíc leden bude 25. prosince 2011. 

ReZp 

http://mail.exothobby.cz/src/compose.php?send_to=aaanemovitosti%40centrum.cz

